
Proč společnost vědu potřebuje? Z jakých zdrojů je financována? Čím se měří úspěchy 
biomedicínského výzkumu? V jakých oborech vynikají vědecké týmy 1. lékařské fakulty 
UK? Mají studenti medicíny zájem vědecky pracovat? A mají vůbec podmínky pro bádání?       

Na všechny tyto i další otázky budou odpovídat a s Vámi diskutovat:

prof. MUDr. Aleksi Šedo, DrSc., děkan 1. LF UK

doc. RNDr. Jan Konvalinka, CSc., prorektor pro vědu UK, člen Rady pro výzkum, 

vývoj a inovace – poradního orgánu vlády ČR

prof. MUDr. Jan Žaloudík, CSc., ředitel Masarykova onkologického ústavu v Brně, 

předseda Výboru pro zdravotnictví a sociální politiku Senátu Parlamentu ČR

Přijďte si nás poslechnout. Přijďte se nás zeptat. A pošlete to dál. Svou účast, prosíme, potvrďte na jana.francova@lf1.cuni.cz do 10. června 2015.

Čtvrtý z pravidelných dialogů o medicíně (nejen) s médii

Financování vědy v Čechách

16. června 2015 v 10.00
Velká zasedací místnost děkanátu 1. LF UK
Na Bojišti 3, Praha 2

s Jedničkou Na Bojišti


